
Det ska vara möjligt för varje elev att nå sin fulla potential. Idag torsdag 28 april väntas
utbildningsnämnden i Värmdö fatta beslut om en handlingsplan för undervisning av särbegåvade
barn i grundskolan. 

- Alla barn är lika värda men alla barn är inte likadana. Skolor ska ge livschanser och alla elever ska ges
möjlighet att nå sin fulla potential – oavsett om eleven behöver stöd för att komma ikapp eller utmaningar
som gör att de kan springa vidare. Vi vet sedan tidigare att högpresterande elever alltför ofta inte blir
tillräckligt stimulerande i skolan, säger utbildningsnämndens ordförande Amie Kronblad (L). 

Handlingsplanens syfte är att undvika generaliseringar om hur gruppen särskilt begåvade barn och elever
förhåller sig till skolarbetet. Handlingsplanen ska också fungera som ett stöddokument till pedagogerna i
skolan för att upptäcka, förstå och utmana barn och elever i undervisningen.

- Särbegåvade barn upplever ofta att tempot är lågt och att uppgifterna i skolan är för enkla. Risken för psykisk
ohälsa och hemmasittande ökar för särbegåvade elever, när de inte känner sig stimulerade av sin skolmiljö.
Det drabbar individer, men även i förlängningen hela samhället, säger Amie Kronblad. 

Målet är att handlingsplanen ska stärka särbegåvade och särskilt begåvade barns möjlighet att nå sin fulla
potential genom att kunskapen om gruppen och dess behov ökar samt att metoder och rutiner som föreslås i
handlingsplanen upprättas. 
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